
Protokół Nr XVTI/o8
XVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 19 czerwca 2008

Obrady XVII nadzwyczajnej sesji otworzył V-ce Przewodniczący Rady Gminy 
Lichnowy Władysław Nacel. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności 
stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

V-ce Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 9 i 
rada jest prawomocna do podejmowania uchwał.

1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych
- stwierdzenie prawomocności obrad
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku
- przyjęcie porządku obrad
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
- informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy

2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.
3. Interpelacje i zapytanie radnych
4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje
5. Podjecie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centralnego 

Wodociągu Żuławskiego Sp.z.0.0 w Nowym Dworze Gdańskim.
6. Wolne wnioski
7. Zamkniecie posiedzenia

W następnej części obrad V-ce Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji. Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez 
uwag protokół z poprzedniej sesji.

Ad 1. Informacje i komunikaty prz era o dni czącego rady Gminy Lichnowy.

Z powodu braku informacji i komunikatów Przewodniczącego Rady Gminy przystąpiono 
do kolejnego punktu obrad.

Ad.2 Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

Z powodu braku informacji Wójta Gminy Lichnowy przystąpiono do kolejnego punktu 
obrad.

Ad. 3 Interpelacje i zapytania radnych.

P. W.Kaczor: świetlica w Borętach od 1 maja miała być już otwarta a nie jest. Ponadto do 10 
czerwca miała zostać wykonana nowa nawierzchnia drogi do Boręt a też nie została jeszcze 
zrobiona.



4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje

P.Wójt: wszystkie prace związane z remontami dróg zostaną wykonane do końca lipca. 
Jeżeli chodzi o świetlice konieczny jest zakup doposażenia. Jednak planujemy otwarcie z 
początkiem roku szkolnego.

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprazme podwyższenia kapitału Zakładoiuego Centralnego 
Wodociągu Żuławskiego Sp.zo.o. zv Nozuym Diuorze Gdańskim

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVII/174/08 z dnia 
19.06.2008 r. w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centralnego Wodociągu 
Żuławskiego Sp. z.o.o. w Nowym Dworze Gdańskim. Uchwała stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu

17. Wolne Wnioski

Brak

18. Zamkniecie posiedzenia

W związku wyczerpaniem porządku obrad V-ce Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 
zamknął posiedzenie XVII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 19.06.2008 
roku.

Łyczko Monika

Protokołowała:

2


